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P R O T O K Ó Ł Nr XXV/2012 

z obrad XXV, Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 12 listopada 2012 roku. 

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 16 
30

. 

Przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Henryk Kania 

 

W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni, 

Skarbnik Gminy, 

Radca Prawny, 

Dyrektor Biblioteki, 

Dyrektora MDK 

Prezes OSiR Sp. z o.o. 

Kierownicy Referatów, 

Kierownik ZMK, 

Sołtysi, 

Mieszkańcy, 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacja Burmistrza Blachowni o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

6. Interpelacja Radnej Wiesławy Gmyrek. 

7. Interpelacja Radnej Edyty Mandryk. 

8. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

9. Wniosek Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

10. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej. 

11. Opinie Komisji Rewizyjnej. 

12. Uchwała Nr 149/XXV/2012 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie 

Gminy Blachownia. 

13. Uchwała Nr 150/XXV/2012 w sprawie podatku od środków transportowych na rok 2013. 

14. Uchwała Nr 151/XXV/2012 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku 

rolnego. 

15. Uchwała Nr 152/XXV/2012 w sprawie podatku od nieruchomości. 

16. Uchwała Nr 153/XXV/2012 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2012 

17. Uchwała Nr 154/XXV/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 

2012. 
18. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXIV. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
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6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych 

na terenie Gminy Blachownia. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na rok 2013. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na 

rok 2012. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012. 

14. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad XXV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 
 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania otwierając obrady Sesji przywitał Radnych, 

P. Burmistrz, Kierowników Referatów, Dyrektorów, Sołtysów i wszystkich przybyłych gości.  

 

Ad pkt. 2. 

Porządek obrad został przyjęty bez zmian. 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Rady Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie nieobecności na Komisji Oświaty Pana 

Sławomira Liska z powodu spraw zawodowych, Pani Bożeny Forma w dniu 23 października i 9 listopada 

2012 roku oraz na dzisiejszej sesji z powodu choroby.  

Usprawiedliwiono Radnych jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Radna Małgorzata Sukiennik poinformowała, że zapoznała się z protokołem XXIV Sesji Rady Miejskiej 

w Blachowni z 24 października 2012 roku i stwierdziła, że protokół rzetelnie odzwierciedla przebieg obrad 

prosiła o jego przyjęcie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

 Radna Edyta Mandryk. 

 Radny Jacek Rogut. 

 Radna Małgorzata Sukiennik. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 6: 

Burmistrz Blachowni – Anetta Ujma poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

od 24 października 2012 do 12 listopada 2012 roku wykonano następujące zadania: 

1. Sporządzono 9 protokołów uzgodnień dotyczących wykupu mieszkań na rzecz głównych 

najemców  
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2. Zawarto akty notarialne w dniu 7 listopada br. w sprawie sprzedaży mieszkań. Procedury w 

sprawie sprzedaży nadal trwają. Następne akty notarialne są wyterminowane na 20 listopada 

br.. 

3. Wydano 5 decyzji o przyznaniu dodatku mieszkaniowego dla najemców lokali komunalnych 

i właścicieli mieszkań komunalnych. 

4. Wszczęto cztery postępowania w sprawie rozłożenia na raty należności czynszowych, w tym 

podpisano 2 umowy rozłożenia na raty. 

5. Wydano 5 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. 

6. Przeprowadzono kontrolę w budynku mieszkalnym osób, które ubiegają się 

o przyznanie dofinansowana do modernizacji systemów grzewczych i montażu kolektorów 

słonecznych. Sporządzono umowę dofinasowania. 

7. Wszczęto postępowanie dotyczące uporządkowania zaniedbanej posesji 

przy ul Modrzewiowej. Sprawa została przekazana do Straży Pożarnej i Sanepidu.  

8. Umieszczono w schronisku trzy bezpańskie psy i uprzątnięto jedno padłe zwierzę. 

9. Wydano 3 decyzje na zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

10. Wydano 2decyzje na zjazd z posesji na gminne drogi publiczne. 

11. Trwają prace związane budową kanału sanitarnego w ul. Partyzantów,  

C. Skłodowskiej, Handlowej, Księżycowej.  

12. Zakończono prace rozbiórkowe budynku przy ul. Sienkiewicza 10 w Blachowni. 

13. Rozpoczęto remont zewnętrzny budynku OSP w Blachowni 

14. Rozpoczęto roboty drogowe na ul Wiśniowej i Krętej w Ostrowach. Termin wykonania 

zadania do 30 listopada 2012 r. 

15. Ogłoszony został przetarg na zadanie „ Remont ciągu pieszo – rowerowego III etap” (Pl. 

Konstytucji) 

16. Otrzymaliśmy dofinansowanie do zadania w ramach Narodowego programu przebudowy dróg 

lokalnych – drogi gminnej ulicy Wielkoborskiej w Starej Gorzelni 

– dotacja 197.286,44 zł. 

17. Dokonano 9 nowych wpisów do ewidencji działalności gospodarczej. 

18. Dokonano10 wymeldowań z pobytu stałego i 11 zameldowań na pobyt stały. 

 

Ad pkt. 7 

Radna Wiesława Gmyrek złożyła interpelację w sprawie odwodnienia Ostrów (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

Ponadto nawiązała do swoich interpelacji z miesiąca sierpnia w sprawie: 

1. Uporządkowania Dworca PKP, która została przekazana do PKP. Zapytała czy Urząd 

otrzymał odpowiedz w tej sprawie? 

2. Budynku szpitala przy ul. Bema, 2 która została przekazana do Nadzoru Budowlanego. 

Zapytała czy Urząd otrzymał odpowiedz w tej sprawie? 

3. Zalewania przez szpital piwnic w budynku przy ul. Sosnowej. Otrzymała w tej sprawie 

pismo, że zostało wszczęte postepowanie oraz przeprowadzona wizja lokalna. Sprawa 

została również przekazana do Nadzoru Budowlanego. Prosiła o wyjaśnienie tej sprawy. 

Ponadto prosiła o wyjaśnienie skrótu użytego w piśmie PPINB. 

Radny Krzysztof Imiołek nawiązał do artykułu w „Gazecie Wyborczej” na temat przyznanych dotacji 

Gminom Województwa Śląskiego na modernizację dróg na rok 2013 w ramach tzw. schetynówek. 

Wielkość dofinansowania stanowi 50 % wartości kosztorysowej zadania. Zapytał czy nasza Gmina 

ubiegała się o dotacje składając stosowną dokumentację? Jeżeli tak to czy jest wiadomo:  

- że otrzymamy środki?  

- w jakiej wysokości? 
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-  na jakie drogi zostaną przeznaczone?  

Ponadto zapytał czy dofinansowanie do ul. Wielkoborskiej w wysokości 197 tyś. zł to jest jedno zadań, 

o które wystąpiliśmy?  

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że składaliśmy wniosek na jedno zadanie. Na 

dofinansowanie ul. Wielkoborskiej w wysokości 460 tyś. zł. Otrzymaliśmy dofinansowanie 

w wysokości 197 tyś. zł.  

Radny Krzysztof Imiołek stwierdził, że 460 tyś. zł to nie jest duża kwota. Uważa, że powinniśmy 

składać więcej wniosków.  

Złożył interpelację w sprawie rozwiązania problemu zapchanych kratek ściekowych liśćmi drzew, 

które uniemożliwiają odpływ wód opadowych z Osiedla Komunalnego do kanałów burzowych. 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelację w sprawie: 

1. Oznakowania poziomego na ul. Wspólnej przy szkole (brakuje pasów). Uważa, że wysepka 

na tej ulicy powinna być przeniesiona bliżej chodnika wówczas dzieci nie musiałby 

przechodzić przez całą jezdnię.   

Poinformował, że  mieszkanka ul. Wspólnej zgłaszała problem z wyjazdem z własnej posesji 

przed godziną ósmą, ponieważ rodzic zastawiając wjazd parkując samochody. 

2. Zapytał, czy drążki po znakach przy ul. Cmentarnej zostaną uprzątnięte? 

3. Prosił o zgłoszenie do Starostwa Powiatowego pęknięć w ul. Sienkiewicza (na wysokości 

plebani). 

4. Zapytał, jaka jest polityka Urzędu Miejskiego względem Ośrodka Sportu 

i Rekreacji? Słyszał, że Halę ogrzewa Zarząd Mieniem Komunalnym ani jak dotychczas OSiR. 

Radna Edyta Mandryk złożyła interpelacje w sprawie: drożności kanału burzowego 

na skrzyżowaniu ul. Dobrej z i Cmentarnej, ustawienia lustra ulicznego, ograniczenia prędkości na ul. 

Dobrej i Odlewników, zakupu tablicy pamiątkowej, zakupu koszy ulicznych, wykorzystania dotacji na 

usuwanie skutków powodzi, pielęgnacji zieleni, tablicy dydaktycznej, własności drogi leśnej, 

wynagrodzenia menadżera sport, sprawozdania z działalności menadżera sport.  

Powyższe interpelacje w załączeniu do protokołu. 

Ad pkt 8. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Blachowni (opinia w załączeniu do protokołu). 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Blachownia (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytał projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 149/XXV/2012 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych na terenie Gminy Blachownia została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 
Na sali obecnych 14 radnych.  
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Ad pkt 9. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie podatku od środków 

transportowych na rok 2013. 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytał projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 150/XXV/2012 w sprawie podatku od środków transportowych na rok 2013 została 

podjęta jednogłośnie 14 głosów „za”. 
Na sali obecnych 14 radnych.  

 
Ad pkt 10. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta do celów podatku rolnego. 

 
Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska zwróciła uwagę, że w projekcie uchwały jest błąd polegający na 

wpisaniu w § 1 roku 2012, a uchwała dotyczy przyszłego roku 2013. 
Przewodniczący Rady Henryk Kania prosił o wprowadzenie do projektu uchwały w § 1 zastąpić słowa 

„na rok 2012” słowami „na rok 2013”. 

 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytał projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 151/XXV/2012 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku 

rolnego została podjęta jednogłośnie 14 głosów „za”. 
Na sali obecnych 14 radnych.  

 
Ad pkt 11. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie podatku 

od nieruchomości. 

 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytał projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 152/XXV/2012 w sprawie podatku od nieruchomości została podjęta większością 

głosów w stosunku – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuję się”. 
Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Radny Marek Kułakowski zapytał, co oznacza zapis w uchwale „ogłasza się w sposób 

zwyczajowo przyjęty? 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma wyjaśniła, że na terenie naszej Gminy w sposób 

zwyczajowo przyjęty oznacza wywieszenie na tablicy ogłoszeń. 

 
Ad pkt 12. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2012.  
 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2012.  
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Radna Edyta Mandryk zwróciła uwagę, że w tabeli w pozycji wyszczególnienie pojawia się 

ciągle błąd III kwartał 2011 a powinno być III kwartał 2012. 

 

Uchwała Nr 153/XXV/2012 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2012 została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 
Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt 13. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie zmian w budżecie 

gminy i planie finansowym na rok 2012. 

 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie zmian 

w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2012. 
 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytał projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr 154/XXV/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 

2012 została podjęta większością głosów stosunku – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymuję się”. 
Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt 14. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma udzieliła odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje Radnych. 

Radnej Wiesławie Gmyrek w sprawie: 

 Odwodnienia Ostrów wyjaśniła, że przeprowadzono rozmowy z projektantem, który przedstawił 

koncepcję odwodnienia Ostrów. W związku z tym, że planowana inwestycja ma przebiegać przez 

działki prywatne zwrócono się do właścicieli nieruchomości, (którymi są nie tylko mieszkańcy 

naszej gminy) o wyrażenie zgody na umieszczenie urządzeń w działkach.  

Większość osób nie wyraziła zgody. Jedna osoba wyraziła zgodę pod warunkiem, że Gmina 

zapłaci za umieszczenie urządzeń w działce.  

Gminy nie stać na prowadzenie bardzo kosztownej inwestycji i dodatkowo ponosić ewentualne 

koszty negocjacji z prywatnymi osobami. Stąd też wydawanie dużych środków, które były 

zabezpieczone na wykonanie projektu, który nie byłby realizowany jest nieuzasadnione, być może 

w przeszłości będzie inna możliwość rozwiązania tego problemu. Na ten moment właściciele 

nieruchomości nie wyrażają zgody na zamontowanie urządzeń, ponieważ działki straciłyby na 

wartości. 

 W sprawie dworca i terenu PKP odpowiedziała, że w Urzędzie odbyło się spotkanie 

z przedstawicielami PKP z Katowic .Gmina uzyskała informację, że PKP nie będzie inwestowało 

w dworzec jedynie zabezpieczy go przed dewastacją. Ponadto uzyskano informacje, że PKP będzie 

chciało przekazać samorządom gmin tereny z dworcami. Przekazywanie odbywałoby się 

nieodpłatnie. Gminy musiałaby być zachować poczekalnia dla pasażerów.  

Jest to temat trudny, jak będą szczegółowe informacje Pani Burmistrz poinformuje Radnych 

i wówczas będzie można zastanowić się nad propozycją.  

 Szpitala przy ul. Bema poinformowała, że wpłynęła informacja od Państwowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego, że osoby, które zawiadują szpitalem dostały nakaz zabezpieczenia terenu 

przed niebezpieczeństwem i takie prace zostały wykonane.  

 Zalewania piwnic w budynku przy ul. Sosnowej przez szpital wyjaśniała, że prowadzona jest 

korespondencja z Państwowym Powiatowym Inspektorem Nadzoru Budowlanego. Zostaną 
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przekazane dokumenty, które znajdują się w tut. Urzędzie a których nie posiada Nadzór 

Budowlany, w celu wszczęcia ewentualnego postepowania. 

Radna Wiesława Gmyrek zwróciła uwagę, że przy ul. Bema, 2 przy której znajduje się szpital 

na chodniku zalegają liście. Zapchane są studzienki kanalizacyjne.  

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że teren zostanie sprawdzony i właściciel 

wezwany do jego uprzątnięcia.  

Radnemu Krzysztofowi Imiołkowi w sprawie: 

 Składania wniosków o otrzymanie dotacji na remont dróg odpowiedziała, że gmina może składać 

wnioski na wiele dróg jednak nie na wszystkie otrzyma dofinansowanie. Praktykowane jest 

składanie wniosku na jedną drogę w celu otrzymania jak najlepszej oceny. Na wnioskowane drogi 

muszą być zabezpieczone własne środki. Do tej pory składaliśmy wniosek na jedną drogę, ocena 

była wysoka i dofinansowanie otrzymywaliśmy.  

Ponadto poinformowała, że składnie wniosku na ul. Malicką w tej chwili jest nieuzasadnione, 

ponieważ będzie prowadzona wymiana wodociągu. Obecnie wykonywany jest projekt, w roku 

2013 i 2014 Wodociągi będą prowadziły prace.   

Radny Krzysztof Imiołek uważa, że Gmina powinna wnioskować o większą ilość dróg żeby zakres 

finansowania środków zewnętrznych był większy. 

 Rozwiązania problemu zapchanych kratek ściekowych liśćmi drzew, z Osiedla Komunalnego 

do kanałów burzowych odpowiedziała, że zostanie wykonane czyszczenie kratek ściekowych 

w drogach gminnych. Do zarządców pozostałych dróg zostaną skierowane pisma o wykonanie 

czyszczenia kratek. 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie: 

 Oznakowania poziomego na ul. Wspólnej odpowiedziała, że zostało wykonane zgodnie 

z projektem. Wysepki nie można przesunąć dalej za szkołę, ponieważ jest zbyt blisko 

skrzyżowanie. Wysepka jest ustawiona zgodnie z projektem. Projektant stwierdził, ze nie ma 

możliwości ustawienia wysepki po drugiej stronie ulicy.  

W sprawie zastawiania wjazdu na posesję odpowiedziała, że w tej sprawie można doradzić 

wywieszenie tabliczki z napisem „nie zastawiać wjazdu”. 

 Uprzątnięcia drążków przy ul. Cmentarnej poinformowała, że zostaną uprzątnięte.. 

 Pęknięć w ul. Sienkiewicza odpowiedziała, że zostaną zgłoszone do zarządcy drogi. 

 Polityki Urzędu wobec Ośrodka Sportu i Rekreacji.  

Radny Marek Kułakowski wyjaśnił, że na początku radni dowiedzieli się, że Halę będzie 

utrzymywał Urząd a z tego, co wie OSiR ogrzewał Halę. Obecnie ogrzewać będzie Zarząd 

Mieniem Komunalnym. Wobec tego zapytał, jaka jest polityka Urzędu wobec OSiR? 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że do tej pory OSiR ogrzewał Halę na mocy 

umowy zawartej z Urzędem. Koszty ogrzewania, które Urząd poniósł w ubiegłym roku były 

bardzo wysokie. Rozmowy i pisma nie doprowadziły do obniżenia kosztów. Została wydzielona 

kotłownia i przekazana do Zarządu Mienia Komunalnego. W celu określenia optymalnych kosztów 

ogrzewania OSiR-u i hali.  

Gmina Blachownia jest stuprocentowym udziałowcem spółki OSiR. Co roku dla Spółki OSiR   

były przekazywane duże pieniądze (do 2010 roku było to 240-250 tys zł). Komisje Rady miały 

możliwość zapoznania się z działalnością OSiR. Z protokołów Komisji wynika, że działalność 

OSiR-u na otrzymywane środki była niewystarczająca.   

Dotacja dla Spółki została ograniczona. Nie ma różnicy w tym, co się działo, gdy dotacja była 

wyższa a tym, gdy dotacja została obniżona.  

Działania Gminy są nakierowane na to żeby środki były dobrze wykorzystane. 

Radnej Edycie Mandryk w sprawie: 
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1. Drożności kanału burzowego na skrzyżowaniu ul. Dobrej z Cmentarną odpowiedziała, że 

kratki burzowe zostaną sprawdzone i oczyszczone z liści.  

2. Lustra ulicznego odpowiedziała, że ustawienie luster zostało wykonane przez służby do tego 

uprawnione. Zostanie to sprawdzone. 

3. Prędkości na ul. Dobrej i Odlewników poinformowała, że zostanie sprawdzona możliwość 

ograniczenia prędkości na tych ulicach. 

4. Tablicy pamiątkowej odpowiedziała, że tablica nie została odnaleziona i zostanie rozważona 

możliwość zabezpieczenia środków na zakup nowej tablicy. 

5. Koszy ulicznych poinformowała, że kosze są sukcesywnie dokupowane. W przyszłym roku 

będą realizowane nowe inwestycje w związku z tym zwiększy się liczba koszy ulicznych. 

Interpelacja będzie wówczas wzięta pod uwagę.  

6. Dotacji na usuwanie skutków powodzi wyjaśniła, że promesa jest przydzielana na konkretne 

zadania. Na dokończenie części chodników. Nie ma możliwości wykorzystania środków na 

inną drogę.  

7. Pielęgnacji zieleni odpowiedziała, że na razie nie będziemy się ubiegać o profesjonalną firmę 

do utrzymania zieleni, ponieważ jest to bardzo kosztowne. 

8. Zasypanej tablicy dydaktycznej stertami ziemi odpowiedziała, że tablica zostanie odsłonięta. 

Ziemia będzie sukcesywnie usuwana. Nie ma możliwości usypania górki do zjeżdżania na 

sankach przy boisku, ponieważ korzystają z niego piłkarze przez większą część roku. 

9. Drogi leśnej w kierunku Cisia odpowiedziała, że właścicielem drogi jest Nadleśnictwo. 

10.  Wynagrodzenia menadżera sport, poinformowała, że umowa z menagerem sportu obowiązuje 

do końca roku. Wynagrodzenie wynosi 2 500 zł brutto.  

Sprawozdania z działalności menadżera sport było przedstawiane na Komisji i będzie 

przedstawione na koniec roku.  

 

Ad pkt. 15. 

Radna Wiesława Gmyrek zwróciła uwagę, że na przystanku przy ul. Sosnowej, na którym zatrzymuje się 

bus nie są opróżniane kosze na śmieci.  

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma zostanie to sprawdzone. 

Radny Krzysztof Imiołek nawiązał do interpelacji zgłoszonej przez Radną Wiesławę Gmyrek w sprawie 

odwodnienia Ostrów. Uważa, że interpelacja jest zasadna. Zapytał czy została opracowana w poprzednich 

kadencjach dokumentacja odwodnienia Ostrów? 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma, że była opracowana koncepcja odwodnienia Ostrów. Jest to stary 

dokument, który należałoby uaktualnić.  

Radny Krzysztof Imiołek uważa, że należy podjąć w tej sprawie działania i pomóc mieszkańcom Ostrów. 

Jest to inwestycja na kilka lat i należy coś w tym temacie zrobić.  

Ponadto nawiązał do informacji Pani Burmistrz w sprawie dworca kolejowego. Uważa, że tereny i budynki 

mieszkalne można od PKP przejąć natomiast przestrzega przed przejęciem dworca i magazynów, ponieważ 

koszty rozbiórki budynków są bardzo wysokie.  

W sprawie Spółki OSiR uważa, że struktura organizacyjna Spółki jest nieuregulowana. Uważa, że Spółka 

powstała po to żeby zarządzać obiektami sportowymi. Sprawa powinna  być  uregulowana. Uważa, że 

koszt utrzymania Hali będzie tak samo wysoki jak OSiR-u. Koszty ogrzewania powinny być przez Zarząd 

Mieniem Komunalnym jasno uwidocznione. 
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Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odniosła się do wypowiedzi Radnego Krzysztofa Imiołka 

i stwierdziła, że odwodnienie Ostrów jest bardzo dużym problemem. Koncepcja odwodnienia, którą Radny 

poruszył dotyczy Ostrów za torami. Konieczne jest wskazanie terenu na zlewnie wody. Nie jest problemem 

odwodnienie za torami, wzdłuż naszych dróg i poprzez tereny podmokłe, ponieważ mieszkańcy wyrażają 

zgodę. Problemem jest odprowadzenie wody do zlewni, które musi być przeprowadzone po drugiej części 

Ostrów (wzdłuż ul. Cmentarnej i 1 Maja). Mieszkańcy tych terenów nie wyrażają zgody na umieszczenie 

urządzeń w działkach. Należy zastanowić się nad tym ile można przeznaczyć środków na umieszczenie 

urządzeń w prywatnych działkach. Jest to bardzo duży problem, ponieważ właściciele nieruchomości nie 

wyrażają zgody. Położenie rur w naszych drogach nie rozwiąże problemu. Przeszkodę stanowi również 

skarpa kolejowa. Obecnie nie jesteśmy w stanie zrealizować tego projektu. Wymaga to zabezpieczenia 

dużych środków. Sprawą należy zająć się w przyszłości. 

W sprawie budynków PKP poinformowała, że przestawi Radnym, dokładną informację na ten temat po 

otrzymaniu propozycji PKP i wówczas będzie można się zastanowić czy warto przejąć budynki i tereny. 

Ad pkt. 16. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXIV sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała         Przewodniczący  

Iwona Gawlik          Rady Miejskiej  

 

              Henryk Kania 

 

 


